

From: [Kayla Best](#)
To: [Dave Milliner](#)
Subject: FW: Update from the Healthy Communities Initiative | Mise à jour du Initiative canadienne pour des collectivités en santé
Date: October 13, 2021 2:38:39 PM

Kayla Best

Human Resources Coordinator & CAO Assistant | Township of Southgate

185667 Grey County Road 9, Dundalk, ON N0C 1B0

519-923-2110 ext. 211 | Fax 519-923-9262

kbest@southgate.ca | www.southgate.ca

From: noreply@mail.smapply.net <noreply@mail.smapply.net>

Sent: Monday, September 27, 2021 1:27 PM

To: Kayla Best <kbest@southgate.ca>

Subject: Update from the Healthy Communities Initiative | Mise à jour du Initiative canadienne pour des collectivités en santé

CFC Portal / Portail de FCC

le français suit

Hello Kayla,

Thank you for taking time to submit an application for the Healthy Communities Initiative.

We know the impact of COVID-19 is significant and the needs of communities are great. The Healthy Communities Initiative generated significant interest across the country and the first round of the Healthy Communities Initiative was highly competitive. As communities continue to see the impact of the pandemic, we received a combined total of over \$600M in funding requests in both rounds of the Healthy Communities Initiative.

The review team received a high volume of applications in your region and the selection process was highly competitive. Unfortunately, your application for Revitalizing Downtown Dundalk to a Welcoming and Accessible Space has not been approved for funding. For your reference, your application is 2--0000007711.

Community Foundations of Canada and community foundations were unable to fund all eligible applications, given that funding is limited. Community foundations and Community Foundations of Canada made

funding decisions based on the relative strength of all applications received according to the program-wide evaluation criteria.

Our partner, Canadian Urban Institute, invites you to join their national network of creative leaders, community-builders and placemakers. The Canadian Urban Institute supports Canadian communities and community groups by sharing best practices, building communities of practice, and helping organizations build their capacity. Learn about funding opportunities, resources, and innovative place-based work. Join the network [here](#).

The full list of funded Healthy Communities Initiative projects will be available on CFC's website in the near future.

Thank you for taking the time to apply to the Healthy Communities Initiative and your work to support communities throughout the pandemic.

Thank you,

Support Team
Healthy Communities Initiative
chci@communityfoundations.ca

Bonjour Kayla,

Merci d'avoir déposé une demande à l'Initiative pour des collectivités en santé.

Nous savons que la COVID-19 a des impacts importants, et que les besoins des collectivités sont grands. L'Initiative pour des collectivités en santé a suscité beaucoup d'intérêt au pays et le premier cycle de cette initiative a été très compétitif. Alors que les collectivités continuent de constater les conséquences de la pandémie, nous avons reçu des demandes de financement totalisant plus de 600 M\$ pour les deux cycles combinés de l'ICS.

L'équipe d'évaluation a reçu un volume élevé de demandes en provenance de votre région, et le processus de sélection a été très compétitif. Malheureusement, votre demande de financement pour Revitalizing Downtown Dundalk to a Welcoming and Accessible Space n'a pas été approuvée. À titre de référence, l'identifiant de votre demande est 2--0000007711.

Fondations communautaires du Canada et les fondations communautaires n'ont pas été en mesure de financer toutes les

demandes de projet admissibles, car le financement est limité. Les fondations communautaires et Fondations communautaires du Canada ont pris les décisions de financement en se basant sur la force relative de toutes les demandes reçues, et en respectant les critères d'évaluation pour tout le programme.

Notre partenaire, l'Institut urbain du Canada, vous invite également à vous joindre à son réseau national de leaders, bâtisseurs communautaires et professionnels de l'aménagement (« placemakers ») créatifs. L'Institut urbain du Canada aide les collectivités et les groupes communautaires au pays en partageant des pratiques exemplaires, en formant des communautés d'échange de pratiques et en renforçant les capacités organisationnelles. Découvrez ses possibilités de financement, ses ressources et son travail novateur, ancré dans la cocréation. Joignez-vous au réseau [ici](#).

La liste complète des projets financés dans le cadre de l'Initiative pour des collectivités en santé sera diffusée très prochainement sur le site internet de FCC.

Nous vous remercions pour votre participation et pour votre travail quotidien, qui vise à soutenir nos communautés face à la pandémie. Merci,

Merci,

Équipe de soutien
Initiative pour des collectivités en santé
chci@communityfoundations.ca

You are receiving this email from [CFC Portal / Portail de FCC](#).

[Unsubscribe](#) | [Terms](#) | [Privacy](#)

powered by

